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Referat af Bestyrelsesmøde d. 19.09.2024 
 
 
 
Deltager: Carsten, Erik, Kim, Rene, Christian. 

 
 
Formanden har ordet. 
 

• Carsten berettede om hovedbestyrelsesmødet, hvor der blev diskuteret den nye havneplan. 
Umiddelbart vil udvidelsen begrænse fremtidige muligheder for at udvide 
vinterbeddingspladsen. 

• Hovedbestyrelsen roser YH pladsmand for at have godt styr på pladserne og strukturen. 

• Der er planlagt revision af samtlige pladser på tværs af alle 3 havne for at sikre korrekt 
andelsbevis og at pladsen bruges af andelshaver.  

• Kenn ønsker ikke at være havnefoged til næste sæson, så bestyrelsen skal finde en ny 
løsning. 

o En mulig løsning kunne være at dele havnefogederhvervet på tværs af alle 3 havne. 
Detaljer omkring omkostninger skal undersøges inden start 2025 sæson. 

 
 
Opsamling fra festen 

o Festen var igen en stor succes og vel modtaget af alle medlemmer. Vi var ca. 90 
deltagere. Vi har holdt budgettet inden for rammerne. 

 
Generalforsamling 

o Dato for generalforsamling er sat til torsdag d. 14. November kl. 19:00. 
o Alle bestyrelsesmedlemmer er på genvalg, mens formand ikke ønsker genvalg. 
o Der er indkaldt via hjemmeside, Facebook og nyhedsbrev. 

 
Bordet rundt, herunder: 

• Økonomien, v. Erik. 
o Herunder, likviditet og estimat på året. 

▪ Regnskabet ser fornuftigt ud – trods nyt klubhus.  
▪ Likviditeten er rigtig fin, og vi har ikke haft behov for at gøre brug af 

kassekreditten fra hovedklubben. 
o El måler til huset viser ikke korrekt og vil blive undersøgt i nærmeste fremtid. 
o Forslag om at hensætte 30.000kr til indretningsgruppen med henblik på inventar til 

klubhuset. 
• Broen, v. Kim. 

o Fortsat ønske om en tømmerflåde for at sikre bedre arbejdsbetingelse ved 
broarbejde.  

o Omkostning til tømmerflåde er stor og der er pt. Ikke plads i budgettet. 
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▪ Punktet forbliver på de kommende dagsordener, da broen er en vigtig 
prioritet. 

• Huset, v. Michael. 
o Tilbuddet om udendørsvandhane vedtaget. 
o Vinterbader efterspørger nøglebrik. Inden denne kan udleveres, skal der indgås 

formel aftale med vinterbaderne omkring retningslinjer. Carsten starter dialogen med 
vinterbaderne. 

• Pladsmand, v. René 
o Alle pladser besat. 

   
Eventuelt. 
 

• Næste møder:  
o Onsdag d. 9. oktober kl. 19:00.  
 


